



## COMMUNIQUE

Paris, le 7 janvier 2015

### **President of Bosphorus Institute, Dr. Bahadır Kaleagası condemns the attack on Charlie Hebdo's headquarters:**

"The attack this morning to Charlie Hebdo in Paris is vicious and terrifying. Our thoughts are with the victims and their families.

This is an attack on freedom of expression and human dignity.

All kinds of xenophobia and violence, regardless of their background, aim to destroy our ideals for a society without armed, ethnic, religious and social conflicts.

Individual freedoms, the rule of law, cultural diversity and socio-economic progress are more than ever the drivers of our struggle for a better European democracy."

---

### **Le Président de l'Institut du Bosphore, Bahadır Kaleagası déplore l'attentat au siège de Charlie Hebdo:**

"L'attentat de ce matin au siège de Charlie Hebdo est lâche et horrifiant. Toutes nos pensées sont avec les victimes et leurs familles.

C'est une atteinte à la liberté d'expression et à la dignité humaine.

Toutes sortes de xénophobie et de violence, peu importe leurs origines, visent à détruire nos idéaux pour une société sans conflits armés, ethniques, religieux et sociaux.

Les libertés individuelles, l'Etat de droit, les diversités culturelles et le progrès socio-économique sont plus que jamais les fils conducteurs de notre combat pour une meilleure démocratie européenne."

[www.institut-bosphore.org](http://www.institut-bosphore.org)